

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM18 23/24

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM18.pdf

Size: 178504 byte

Hash value SHA256:

1e99aba131badd34d844bc9864c05846edfdecfc56d695fcc8766cd6ea95ad3e

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-02-09 18:28 Ref: bd1a1ec5-0ac9-41e0-89c9-ac93f0ff0404

Tilda Elsa Marie Byrstedt

Signed with BankID 2024-02-06 22:24 Ref: 340fe5e4-cc10-4f04-9c6b-675a07f12776

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-02-04 13:52 Ref: 1c4c40fc-4e21-490d-a836-11a080ce3ee8



Protokoll

Mötets art: STYM18
Datum: Måndag 29 Januari 2024
Tid: 17:23
Plats: V21
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot
Albert Achrén, KNO
Wilma Berglund, KNO
Elis Nyström, P-PAS



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:23 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
Eric Forsell nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.
Elin tycker det låter bra
Styrelsen beslutade
att välja Ylva Öman till mötesordförande.
- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Eric Forsell nominerar Tilda Byrstedt. Tilda Byrstedt godtar.
Styrelsen beslutade
att välja Tilda Byrstedt till justerare, tillika rösträknare
- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.
- 2.4. Fastställande av föredragningslista
Styrelsen beslutade
att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

Formalia speedrun

3. Punkter

- 3.1. Kommunikationsnämnden
Styrelsen sammanträder med kommunikationsnämnden för att diskutera flertalet punkter gällande sektionens kommunikation.
- 3.1.1. inlogg för förtroendevalda
Styrelsen har bollat lite med tanken att låta fler förtroendevalda publicera själva via sektionens kanaler. Syftet skulle vara bl.a. att låta medlemmarna följa hur vardagen som nämndordförande, gruppchef etc. kan se ut.
KNO tycker det låter riktigt bra. Det förenklar även KN:s arbete genom att inte allt går via marknadsföringsformuläret.
Albert anser att det rimligaste vore att nämnderna kan lägga ut själva om t.ex. lunchmöten och evenemang, Styrelsen pitchar idén på nästa MLG-möte.
Wilma undrar hur det samspelar med marknadsföring osv, KN kan hjälpa med grafiskt material och om nämnden inte har tid / idéer på vad man kan lägga upp kan KN konsulteras.
Olika reglering på stories och permanenta inlägg diskuteras också.
Elis ställer en fråga kring gemensamma inlägg mellan konton på Instagram. KNO tycker att man i regel alltid bör göra en "collab" med [@maskinsektionen_ths](#) när man lägger upp något på nämndens egna konto.
Styrelsen är imponerade över Zoom:s futuristiska gest-igenkänning
- 3.1.2. Elis pitch
Elis pitchar det som diskuterades förra STYM om ett mer granskande & sammanfattande informationsorgan via t.ex. en blogg. Styrelsen frågar KNO vems ansvar de tycker sådana uppgifter bör vara.
Styrelsen lägger bl.a. fram ett förslag att tvådela KN i en mer merch-fokuserad grupp och en mer granskande / uppföljande del. Wilma och Albert är positivt inställda. Via SMART har



de också märkt att många andra maskinsektioners kommunikationsnämnder fungerar likt det som läggs fram.

Albert och Wilma är nöjda om de slipper skriva en motion

Styrelsen skriver ihop en prop och förankrar den hos KN innan den läggs fram till sektionens mötet.

En sak som är viktig att ha i åtanke är att båda grupper ska vara lika attraktiva, så att det inte blir skevt söktryck grupperna emellan.

3.1.3. Marknadsföring av SM

Styrelsen behöver mer hjälp från KN att marknadsföra SM. KN arbetar just nu med att ta fram porträtt till varje post. KNO går igenom de intervjufrågor som ställs till varje person och bollar lite grafiska element med Styrelsen.

3.1.4. Intern kommunikation

En längre diskussion om kommunikation mellan Styrelsen, MLG och medlemmarna förs. Styrelsen diskuterar med KNO om befintlig problematik, vilka åtgärder som kan tänkas behövas och hur sektionen kan arbeta mer systematiskt med kommunikation inom verksamheten.

Styrelsen bollar att workshoppa med MLG om kommunikation inom organisationen under nästa MLG-möte.

3.2. Förra mötets protokoll

Ylva har fortfarande inte ringt If... Det är tydligen David som ska göra det

Jerka justerar live

3.3. Styrelsehäng

Styrelsen diskuterar vad som ska göras på Styrelsehäng.

Ylva är allsmäktig diktator fast delegerar den allsmäktiga diktaturen till Jesper, ångrar sig omedelbart och fixar det själv.

3.4. Mat till SM

Elin har kollat vidare på käk-situationen:

Grilla korv blir kostnadseffektivt. Elin har däremot hittat ett *fett reko* företag som säljer färdiga lådor och även storpack av färdiga rätter.

Ylva hävdar tolkningsföreträde på ämnet fiskrätter, då hon har fiskare i släkten.

Elin kollar vidare med företaget och återkopplar till Styrelsen.

3.5. Föreningar i rekryteringspolicy

Ylva och Elin har pratat med vissa föreningsordföranden som lyft att det är svårt att rekrytera till föreningsverksamheten.

Vissa föreningar har en "chefsgrupp" med lite mer insatta medlemmar.

Styrelsen lyfter att en sådan möjlighet skapar fler tillfällen att engagera sig på en högre nivå i sektionen, särskilt för folk som inte kommit med i en nämnd eller liknande.

Styrelsen bollar att ha ett "föreningsråd" där föreningsordföranden får fundera på hur deras verksamheter bör se ut med bl.a. följande frågeställningar:

- Hur ser verksamheten ut idag?
- Hur vill de ha det?
- Hur vill de att rekryteringen ska se ut i framtiden?

Mötet ajournerades 18:38 och återupptogs 19:05.



3.6. Pub-utstyrelse

KBM har lyft att det är för kallt att arbeta utomhus i kön för att kunna hålla ordning på de som ska in. De ser gärna att sektionen införskaffar arbetskläder för att kunna arbeta utomhus i form av tjockare jackor.

Jackorna behöver vara långa för att kunna hålla värmen. Styrelsen tar fram prisunderlag för nästa års STY.

Styrelsen beslutade

att lägga Jacob Holst att ta fram prisunderlag.

3.7. Städutrustning

KBM har även lyft att det behövs mer städutrustning. Det skulle leda till viss överkapacitet för större del av året men i dagsläget är det brist på städutrustning under tentapubarna vilket skapar utmaningar.

Elin lyfter frågan med SkO.

3.8. Hitract-reklam

En fråga om att Hitract marknadsför produkter till sektionsmedlemmar diskuteras.

Jesper tar på sig att gå igenom sektionens avtal med Hitract och återkopplar därefter. Styrelsen agerar sedan baserat på återkopplingen.

3.9. Styrelsens punkt på SM

Styrelsen diskuterar vad som ska nämnas under rapportpunkten.

- ”Imorgon är det KF”
- ”Styrelsen kommer gå på KF”
- ”Häng gärna med”

Övriga detaljer om vad som ska nämnas på rapportpunkten diskuteras.

3.10. MLG

Ylva tycker att Styrelsen bör hjälpa Jesper med MLG. Den tidigare punkten om kommunikation inom verksamheten återupptas.

Styrelsen diskuterar olika förbättringsåtgärder inom MLG. Elin och Jesper bollar kommunikationsworkshop.

Agendan på nästkommande MLG-möte diskuteras:

- KN-propp
- Ev. KLiRR-propp
- Upplägg antal SM & placeringar av valärenden
- Påminnelse om att påbörja testamente och planera överlämning etc.
- Information om gemensam MLG-överlämning

En idé om att be MLG skicka in testamenten till STY innan den gemensamma överlämningen bOLLAS. Detta hade gett MLG möjlighet att få feedback och gör det även möjligt för Styrelsen att garantera en övergripande kvalitet för överlämningarna.

4. Övriga frågor

4.1. Styrelsemiddagar

Styrelsen ser över bokningsschemat och kollar vilka konstellationer som man ska bjuda. Jesper kollar vidare på frågan.



4.2. Polhemsbastu

Det vore nice med två stycken nu på våren.

4.3. M68

Styrelsen diskuterar välkommandet av de gästande maskinalumnerna. Välkomstkommittén består av åtminstone:

- Ylva
- Jesper
- Jerka
- Henry
- kanske Holsten?

Elin sköter sMörjis-bokning, Jesper *försöker* festanmäla.

OBS: Medverkande i välkomstkommittén innebär självfallet schmeck + frack-krav.

4.4. Squvalp

Styrelsen diskuterar Squvalp-bidrag

Elin är duktig

Styrelsen brainstormar vidare på ritpuben 16 februari.

4.5. SMART-VT

Styrelsen diskuterar biljettbokning & reseupplägg.

Vi blir 12 stycken!!!

Vi reser fett tidigt. Återresan måste undersökas vidare.

4.6. Mekani drängar

Den nya kommunikationspolicyn innebär att marknadsföring av externa verksamheter förändras och försvårar Mekanis möjlighet till marknadsföring. Styrelsen pitchar att integrera Mekani i sektionen. Elin har pratat med ansvariga för gruppen och lyft idén.

Styrelsen ser värdet med Mekani och vill gärna ha med dem i sektionen. Styrelsen pratar vidare med Mekani men förtydligar att tills en överenskommelse nåtts kan inte gruppens aktiviteter marknadsföras kostnadsfritt via sektionens kanaler.

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 20:20.

6. Koordinators mattips

$\frac{1}{5}$ Västervik-senap + $\frac{4}{5}$ *kräm fräsch* = fett god senapskräm att ha till korvgryta.